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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams Parlementslid
Steven Vandeput

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

Dit stadsbestuur zet Hasselt steeds meer op de kaart.  
Zo verdubbelde in 2022 het aantal overnachtingen in  
onze stad. Naast de vele dagjestoeristen zit dus ook ons  
verblijfstoerisme in de lift. 

Hasselt is én blijft een mooie, gezellige stad dankzij de vele  
investeringen in ons openbaar domein. Schepen van  
Toerisme Rik Dehollogne zet zich tomeloos in om Hasselt  
nog aantrekkelijker te maken voor toeristen. Daarnaast  
zorgt onze burgemeester ervoor dat grote evenementen  

neerstrijken in onze stad. Daarbij voert hij impactvolle  
stadsmarketingcampagnes. Bovendien haalt hij veel  
Vlaamse investeringen naar Hasselt. 

Samen met schepen van de Hasselaar Dymfna Meynen creëert 
N-VA Hasselt een optimaal klimaat waarin ondernemers willen 
ondernemen en van Hasselt de gezelligste stad van Vlaanderen 
maken. Wij blijven werken om van Hasselt de ideale plaats te 
maken om te wonen, te werken en te ontspannen.

Wilt u al die inspanningen op de voet 
volgen? Ga dan naar onze Facebookpagina 
facebook.com/nvahasselt en volg ons. 

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Hasselt
www.n-va.be/hasselthasselt@n-va.be N-VA Hasselt
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Hasselt is de sociaalste gemeente van Vlaanderen.  
Die prijs kregen we van Bart Walpot van ‘Give a Day’.



Hasselt Kermis en wekelijkse markt  
verhuizen in september

 
Deze zomer starten de werken voor de heraanleg van de Koning Boudewijnlaan. Daardoor schuift Hasselt Kermis wat op  
richting stadscentrum. Ook de wekelijkse markt verhuist in september naar de omgeving rond het Molenpoortplein. 

Veiligheid voorop

Voor burgemeester Steven Vandeput en schepen van Markten en 
Foren Rik Dehollogne is het belangrijk om de kermis en weke-
lijkse markt op een veilige manier te organiseren. Ze willen die 
nog aantrekkelijker maken voor de bezoekers en vaste klanten.

Aanleg trambusbaan

In het tweede kwartaal van dit jaar wordt een trambusbaan 
aangelegd in de zone tussen het zwembad Kapermolen en 
de Voorstraat. Daardoor moeten de wekelijkse markt en  
de kermis verhuizen. U vindt de kermis dichter bij het 
stadscentrum. Een gedeelte van de attracties blijft wel nog 
op de Koning Boudewijnlaan tot aan het zwembad staan. 
We maken de kleine ring tussen het kruispunt met de 
Maastrichterstraat en het kruispunt met de Boudewijnlaan 
én de zone van de bushaltes verkeersvrij tijdens de kermis. 
Zo vormt de kermis een mooi aaneengesloten geheel.
 
Wekelijkse markt

We streven ernaar de markt dichter naar de binnenstad 
te brengen. Deze kermisperiode geeft ons de kans om 
een proefopstelling te maken om dat doel te bereiken. 

Op 12, 15, 19, 22 en 26 september vindt u de markt rond het 
Molenpoortplein, het Verbindingsplein, de Stokerijstraat en een 
gedeelte van de Gelatineboulevard. De markt is op die manier 
nog prominenter aanwezig in de Hasseltse binnenstad en blijft 
maximaal bereikbaar voor bezoekers en vaste klanten. 

Hasselt zet seniorenbeleid in de kijker
 
Met een overzichtelijke brochure wil de stad Hasselt haar seniorenbeleid beter kenbaar maken bij het grote publiek. Hasselt wil 
er zijn voor alle oudere Hasselaren en hun mantelzorgers. Burgemeester Steven Vandeput en schepen Dymfna Meynen vinden 
dat het gevarieerde aanbod in de kijker gezet mag worden.

Seniorenloket

Hasselt is een stad die alsmaar meer grijs en zilver kleurt. In 2035 
verwachten we dat bijna 29 procent van onze bevolking 65-plusser 
is. “Samen met Hogevijf willen we klaarstaan voor die doelgroep. 
De 65-plussers kunnen met hun vragen laagdrempelig aan- 
kloppen bij het seniorenloket voor informatie, begeleiding of 
doorverwijzing naar zowel het aanbod van Hogevijf als externe 
diensten”, zegt schepen van de Hasselaar Dymfna Meynen. 

Aanbod op maat van de inwoners

Bent u een actieve senior? Dan kan u terecht in lokale diensten-
centra voor activiteiten, vormingen en sociaal contact. Bent u een 
licht hulpbehoevende oudere? Dan kan u op verzorging rekenen 
in onze centra voor dagverzorging en kortverblijf. Heeft u meer 
hulp nodig? U kan uw intrek nemen in de assistentiewoningen 
of woonzorgcentra van Hogevijf. Bovendien hebben we ook een 
uitgebreid aanbod voor personen met (jong)dementie en hun 
entourage. Als dementievriendelijke stad zetten we in op die  
problematiek, omdat het aantal mensen met dementie toeneemt.

We willen er 
zijn voor alle 
ouder wordende 
Hasselaren 
en hun 
mantelzorgers.”

Dymfna Meynen
Schepen van de Hasselaar
dymfna.meynen@n-va.be

In september verhuizen de kermis en markt.”

Rik Dehollogne, schepen van Lokale economie, Centrummanagement,  
Tewerkstelling en Arbeidsmarkt, Landbouw, Toerisme, Markten en Foren 
rik.dehollogne@n-va.be
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Werk mee aan ons  
N-VA-project

Bent u ook geïnteresseerd in de werking 
van onze gemeente? Wilt u uw stem laten 
meetellen en bijdragen aan een positief 
beleid voor Hasselt?

Dan bent u diegene die wij zoeken!

Meer info of vragen? 
Mail naar kenny.bloemen@n-va.be  

of bel naar 0475 52 39 66.

29 procent minder uitstoot in onze provincie dan in 2008
Het provinciebestuur lanceerde samen met de Limburgse  
gemeenten in 2008 een ambitieus klimaatbeleid. De actie  
‘Limburg gaat klimaatneutraal’ heeft als belangrijkste doel  
om de CO2-uitstoot drastisch te verminderen met maar  
liefst veertig procent tegen 2030. Driejaarlijks brengen we  
de evolutie van de uitstoot van broeikasgassen in Limburg  
in kaart. En wat blijkt uit de cijfers van 2020, die recent  
bekendgemaakt werden? Limburg is op de goede weg.

Minder autoverkeer tijdens de coronapandemie zorgde mee voor 
een verlaging van die uitstoot. Daarnaast maken we sinds 2008 
14 keer meer gebruik van windenergie en 87 keer meer van 
zonne-energie. Een stevige groei die zich voortzet.

Om de daling aan CO2-uitstoot voort te zetten, heeft het  
provinciebestuur een klimaatactieplan voor 2030 uitgewerkt. 
‘Hoe we dat zullen doen?’, vraagt u zich nu misschien af. 

© Luc Daelemans

We focussen ons op 

    het terugdringen van de CO2-uitstoot;

    maximale ondersteuning van de Limburgse gemeenten 
op het vlak van klimaatbeleid;

    de samenwerking met regionale organisaties. 

Ten opzichte van 2008 daalde de 
CO2-uitstoot in onze provincie met 
maar liefst 29 procent. En dat dankzij 
de inspanningen van ons allemaal.”

Bert Lambrechts, gedeputeerde van natuur, milieu en klimaat
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Cijfertjes

Verkoop Hasseltbonnen verdubbeld
Afgelopen jaar verkocht de stad Hasselt voor maar liefst  
1.065.821 euro aan Hasseltbonnen. Een verdubbeling ten opzichte 
van 2020. We zetten stevig in op lokale economie. De Hasseltbonnen 
zijn een belangrijk onderdeel van onze strategie. Dat slaat aan. 

Steven Vandeput, burgemeester
Rik Dehollogne, schepen van Lokale economie

1.065.821 

Lancering honderd ideeën N-VA 
Na maanden voorbereidend werk kon Steven Vandeput als een van de 
congresvoorzitters de congresteksten voorleggen aan de Limburgse 
leden. De honderd ideeën en hun amendementen werden besproken 
op ons ideologische congres van 12, 13 en 14 mei. 

Steven Vandeput, burgemeester

100

Hasseltapp tienduizend downloads
Nauwelijks drie maanden na de succesvolle lancering van de Hasseltse 
stadsapp werd de mijlpaal van tienduizend downloads bereikt. Met de 
app bent u, de Hasselaar, veilig en gratis, 24/7 met de stad verbonden 
via uw smartphone.

Steven Vandeput, burgemeester

10.000

Eind maart al 11.127 zichtbare  
huisnummers afgeleverd 
In juni vorig jaar pakte de stad Hasselt uit met een grootschalige campagne om 
het belang van duidelijke huisnummers in de verf te zetten. En weet u, sinds-
dien kregen al meer dan elfduizend Hasselaren zo’n correct huisnummer in de 
bus. Een enorm succes. De tweede fase waarbij onze gemeenschapswachten 
sinds oktober sensibiliseren, werpt duidelijk haar vruchten af. 

Steven Vandeput, burgemeester

11.127

4

www.n-va.be/hasselt



 Burgemeester Steven Vandeput en 
schepen van de Hasselaar Dymfna Meynen 
openden het Huis Erika Thijs dat zich inzet 
voor personen met kanker.

 Op vrijdag 31 maart ontvingen burgemeester 
Steven Vandeput en schepen van de Hasselaar 
Dymfna Meynen het internationale MIXAR-
team, de MARI’s. Het team nam het een dag 
later op tegen de Hesselse Herten.

 Een ploeg van N-VA Hasselt trok 
naar de quiz, georganiseerd door de 
collega’s van stad Hasselt.

 Onze afdeling trok naar de markt voor een leuke  
valentijnsactie. Heeft u er ook zo van genoten?

 De traditierijke Paardenmarkt 
in Kuringen ontlokte alweer heel 
wat belangstelling voor onze 
mooie deelgemeente. Ging u er 
ook naartoe?

 Met meer dan driehonderd aanwezigen 
was het eerste ondernemersevent van de 
stad Hasselt een succes. Ook burgemeester 
Steven Vandeput en schepen van Lokale 
economie Rik Dehollogne waren aanwezig. 

 Burgemeester Steven Vandeput modereerde 
de druk bijgewoonde denkdag rond het thema 
Welvarend Vlaanderen ter voorbereiding van 
het nationale congres. 

 Schepen van de Hasselaar Dymfna Meynen 
bracht een leerrijk bezoek aan het Family 
Justice Center in Hasselt. Daar kan u terecht 
bij familiale problemen als geweld.

Op 13 en 14 mei organiseerde Stichting 
tegen Kanker opnieuw Levensloop. 
Schepen van de Hasselaar Dymfna 
Meynen, bevoegd voor Gezondheid, 
was aanwezig bij de kick-off ervan. 

Het carnavalsweekend was een groot feest. 
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams Parlementslid
Steven Vandeput

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

Wat viel er allemaal te beleven in Hasselt?

 Op donderdag 2 maart sprak onze voorzitter 
Bart De Wever een goed gevulde aula in de 
UHasselt toe over zijn nieuwe boek rond woke. 

 Op vrijdag 10 maart hielden we een 
grootschalige rampoefening. Daarbij 
was onze burgemeester de coördinator.

© Chrétien Paesen

© Boumediene Belbachir

hasselt@n-va.be
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  
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